
Referat elevrådsmøte 5.11.19

Elever som ikke var til stede:

Begge representanter fra 1 0C (klassetur)

Julie Grymyr - hovedrepresentant fra 10B

Ellers var alle til stede (inkl. noen varaer for representant)

Møteledere:

Først Ketil også tok Noah og Moemel over.

Referent:

Moemel og Noah

Sakliste:

1. Søknad om penger fra ungdomsrådet til sammenmandag og sykkelløype.

2. Skolerute år 2020-21

3. Forslag til egne saker (eks. guttedoen i Ski. Erstatte låser og skilt på paviljong doene.

Dette kom vi fram til:

Sak 1.

Har ikke fått svar fra Ungdomsrådet enda.

Sak 2.

Vi fant ingen feil i skoleruten 2020-21, 0g har ingenting å klage på i SU møte førstkommende

onsdag.

Sak 3.

Vi venter til klassene har hatt møte med medelevene sine.

Sak 3A.

Såpedispensere på Ski. doene (Får ikke gjort noe før neste møte, eller før vi har snakket

med elevrådskontakt).

Sak 38.

Mye hærverk på Ski. toalettene og garderobene, trenger mere vakter (Må snakke med

elevrådskontakt først).

Sak 3C.

10. klasse klager på at 06 kullet bruker toalettene deres, når de har deres egne. (Dette må vi

evt. si ifra til lærerne om)



Sak 3D.

9A og 9E «irriterer» seg over at de må være i 8kl. gangen, og vil bli flyttet bort, eller finne en

løsning på saken. (evt. byttet 9E med 8. klassen som er borte i 9. klassegangen).

Sak 3E.

5min kortere mat, og 5min lengre friminutt (Moemel og Noah vil ta dette opp i

førstkommende SU møte)

Dette skal gjøres til neste gang:

1. Vi skal ta imot forslagene til klassene og evaluere de.

2. Hvis vi får godkjent/avslag av Ungdomsrådet vil vi ta dette opp og diskutere det.

3. Elevrådskontakt må være tilstede under møtet for å hjelpe å realisere diskusjonene

våres.

Mvh.  Ketil  (Elevradskontakt),  Moemel  (Elevrådsleder) og  Noah  (Elevrådsleder)


